
 

 

ZÁPIS  

z jednání školské komise dne 3.3.2022 
 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Marie Dvořáková, 
Tomáš Jelínek, Martin Ryneš 
 
Hosté: Olga Janoušková 
 
Omluveni: Michael Londesborough, Radka Plíhalová 
 
Tajemník komise: Jana Burešová 
 
 
Program: 
 

1. Uvítání a představení hosta 
2. Prezentace. 
3. Různé. 

 
 
ad 1)  Předsedkyně komise paní Sýkorová přivítala Mgr. Olgu Janouškovou, ředitelku ZŠZB, které 
tímto předala slovo. 
  
Ad 2) Paní Janoušková představila připravovanou novou vizi školy a její prezentace přešla plynule 
ke společné diskuzi (text vize obdrželi členové dopředu) 
Probírali se následující oblasti: 

• co přinese vize nového  

• začleňování vize do praxe (jeden konkrétní příklad) 

• procesní postup projednávání aj. 
 

Člen komise p. Jelínek se dotázal na budoucnost anglické třídy (kladné ohlasy, předpoklad 
pokračování). 
 
Člen komise p. Beran uvedl, že lze vizi zároveň zapracovat do nového ŠVP, který mají školy vydat 
nejpozději do začátku září 2023 (snaha ZŠZB o zavedení již od září 2022). 
 
Radní přes školství pí. Drdová zároveň informovala členy školské komise, že Rada města na svém 
jednání dne 14.2.2022 na doporučení školské rady prodloužila paní ředitelce funkční období na další 
období (od 1.8.2022).  
 
ad 3) 
Radní přes školství pí. Drdová o aktivitách města směrem k situaci na Ukrajině vs. škola: 

• koordinátor za město Laďka Jakobová, za ZŠ Petra Jelínková 

• nákup učebnic do škol k výuce češtiny pro cizince. 
Člen komise p. Beran informoval o připravované mimořádné právní úpravě – ve školství možnost 
individuálního vzdělávacího plánu pro cizince, při určitém počtu zájemců možnost financování 
jazykových kurzů z krajské rezervy.  
 
Příští schůzka komise byla dohodnuta na 9.5.2022 v 18:30 hodin v Lesní školce umístěné u řeky ul. 
Plavidlo (ESEDRA, Potoky).  
 
Zapisovatel: Burešová 
 
Ověřovatel: Drdová, Sýkorová 


